
Anteckningar Nye Kommundelsråd 2024-02-29 kl. 18.30 – 20.50 

Plats: Nye Missionshus 

Närvarande: Thomas Thylen, Martin Claesson, Richard Johansson, Kjell Sandahl 

Öppnande 
Thomas öppnade mötet 

Val av mötessekreterare 
Till sekreterare valdes Anneli Thylen som adjungerande. 

Val av protokollsjusterare 
Till justeringsperson valdes Martin och Kjell. 

Landbygdsinvesteringar 
Thomas informerade om den information som han har fått. Det handlar om är att det finns 
250 000 kr till kommundelsrådets orter. Elin Bexell är med på länk. Elin informerade om projektet 
som riktar sig främst till föreningar, för ofta är det där som projektet kommer till stor nytta för 
flest medborgare. Det som man ska tänka till om är vad det kommer att kosta och vem som ska 
drifta och sköta det efter projekttiden. I september kommer det att väljas ut vilka förslag som 
harr kommit in och vilka som går till omröstning om det behövs. Röstningen ska vara vägledande 
men det är kommundelsrådet som bestämmer vilka förslag som ska få pengarna. Föreningarna 
kan skicka in flera förslag. Idekväll tisdag den 16 april på Skirögården, Skirö, alla får. Möte med 
Hela Sverige ska leva den 2024-09-10  med alla kommundelsråden.  

Barn och ungdomar  
Vad har hänt med frågan som vi ställde den 2023-09-07 som ställdes till Kultur och fritid om 
fritidsgård utanför stadskärnan? 

Vägar och gator  
Thor-Erik har varit ikontakt med Trafikingenjören i Vetlanda kommun, om hastighetdämpande 
åtgärder.  

Förskola och grundskola 
Hur tänker kommunen på Nye skolans utemiljö? För den har inte renoverats och moderniserats 
på många år. Martin tar kontakt med lärarna i skolan om hur de ser på det och även hur det är 
inne i skolan och om de har några funderingar.  

Bo och leva 
Esyboxen i Nye fungerar bra numera. 

Kommunal service 
Bra service med utkörningen av mat till landsbygden. 

Information och senaste nytt från Smålands trädgård 
Vårfestival den 4 och 5 maj, ko släpp troligen på Farstorps gård, sägenskåpen kommer att 
invigas, invigning av fågeltornet i Nye, visning av biogasen på Vasen. Årsmöte 24 april. 

Information från föreningar 
Eventuell tillbyggnad av Nye fiket i Nye, det finns pengar att söka i Lieder och Wernerstiftelsen. 
Fler ställplatser eventuellt i Nye vid fiket.  
Skirögården har haft årsmöte blev lite förändring i styrelsen. De ska investera i en ny brygga, 
eventuellt med ramp. 



Övriga frågor 
Skirö: Den sista frikyrkoförsamlingen säljer sin lokal till någon som kommer troligen kommer att 
göra någon form av kulturlokal.  

 

Vid anteckningarna 

Anneli Thylen 

Justeras 

 

Martin Claesson   Kjell Sandahl 
 

 

 

 

 


